
Izpopolnjen štab - V štab civilne zaščite so
imenovali za komandirko enot prve medicinske
pomoči Tanjo Kopajtič, za komandirja enot za
zveze Jožeta Šurka, za komandirja enot za RKB
zaščito Janeza Gregorca in za komandirja enot
za tehnično vzdrževanje Pavla Bratino. Civilna
zaščita v tej krajevni skupnosti pa je tudi prva,
ki je uvedla enoto za tehnično vzdrževanje.

• • •
Priporočila - Svet krajevne skupnosti je na

seji 13. decembra obravnaval tudi nekaj vlog s
področja stanovanjske tematike. Tako je pripo-
ročil samoupravni stanovanjski skupnosti, da
dodeli Marjanci Brecelj, Trg osvoboditve 14,
stanovnajsko pravico za stanovanje, ki ga je
uporabljala pokojna Pavla Dereani, z ozirom na
to, ker je pri njej živela kot podnajemnica od
leta 1977 in ker je uvrščena na občinskb listo
upravičenih pričakovalcev stanovanj.

Ocenjujoč razmere v hiši na Križevski 2 je
predlagal samoupravni stanovanjski skupnosti,
da pripoji stanovanjsko enoto pokojne Ivanke
Pleško eni od sosednjih stanovanjskih enot, v

KS Trg osvoboditve
kateri bodo zagotovljeni minimalni bivalni po-
goji. Francu Bohincu pa naj se dodeli izpraz-
njeno stanovanjsko enoto Marije Ljubič. Druži-
na imenovanga se aktivno vključuje v urejanje
razmer v hiši, ki so nemalokrat kritične, saj
prihaja do nasilnih vselitev in žive v njej stano-
valci, ki so pod socialnim skrbstvom.

• • •

Hribarjevo nabrežje - KK SZDL je pripravila
sekcijo o ureditvi Hribarjevega nabrežja. V za-
ključkih s sekcije so zapisali, da je potrebno
opredeliti vprašanje časovne izvedbe predlaga-
nega programa ter v njem kratkoročne in dol-
goročne naloge. Pojavlja se bojazen, da je
predloženi program preveč raznolik, da bi bil
lahko uspešno izyeden. Ta zahteva tudi pred-
hodno prometno ureditev, primerno osvetlitev
javnih površin ter ureditev ograje in brežin
Ljubljanice.

Pri oceni pravilnosti predloženih programov
so dvomili v pravilnost športno-rekreacijskega
programa s servisiranjem opreme. Dodali so,
da bi morali imeti na nabrežju več dejavnosti iz
tematike, ki je vezana na kulturno izročilo oko-
Ija. Gostinsko dejavnost bi lahko prenesli v
opuščene garaže skupščine SRS nafrgu osvo-
boditve, na Hribarjevem nabrežju pa naj bi ure-
dili mlečno restavracijo. Sedanji gostinski lokal
v Plečnikovem pristanu mora ohraniti osnovno
dejavnost. • • •

Adaptacija podstrešij - Nada Zoran z Vodni-
kove 28 je prosila za soglasje k preureditvi dela
podstrešnih površin v hiši Jurčičev trg 2. Svet
krajevne skupnosti je izdal soglasje, istočasno
pa je opozoril, naj samoupravna stanovanjska
skupnost preveri upravičenost svojega soglas-
ja k adaptaciji uličnega dela podstrešja v stavbi
Jurčičeva 2, ker imetnika soglasja v dveh letih
še nista pričela z adaptacijo.

• • •

Ločiti vhoda - Samoupravni stanovanjski
skupnosti predlagajo, naj sproži postopek za
fizično ločitev zgradb, ki jih vodijo pod hišno
številko Trg osvoboditve 6. Do tega naj bi prišlo
zato, ker je zgradba Trg osvoboditve 6 v čisti
etažni lastnini, zgradba ob Hribarjevem nabrež-
ju pa v družbeni lasti, kar onemogoča vzdrže-
vanje družbene zgradbe. Stavbi proti Hribarje-
vem nabrežju naj naredijo samostojen vhod in
svojo hišno številko.

• • •

Obnovitev trgovine - Marjana, Marija in An-
gela Rus nasprotujejo prestavitvi vhoda stavbe
Rimska 1 ob obnovitvi trgovine Mercator v prit-
ličju te zgradbe. Svet krajevne skupnosti je
menil, da je podan širši družbeni interes, ki ga
ne more omejevati nedefinirana skrb stanoval-
cevzaradizmanjšanja vrednosti stanovanj. Do-
ločil pa je Milana Zornika, Marjana Frasa, Moj-
co Kopač in Miho Martelanca, naj se pogovori-
jo s stanovalci v hiši in jim razložijo širši druž-
beni interes za adaptacijo trgovine. Če v tem
postopku ne bi mogli pridobiti soglasja, ga
bodo pridobili v nepravdnem postopku.


